
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-27, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 27 augusti 2013 kl 17.00- 17.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 3 september 2013 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  

Sonny Österman (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Petter Krönmark (M) för Elisabeth Svensson (C) 

 Ersättare: 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (FP)  § 11-13 

Martin Engman (S) 

Emilia Bjuggren (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anna Wahlström, Carina Jonsson, Christine 

Oljelund, Daniel Öhman, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, och Pontus Werlinder.  

Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande borgarrådssekreteraren Erica 

Närlinge. Personalföreträdaren Birgitta Andersson, Rolf Bodin och Reza Etemad 

närvarade §§ 1-9 samt §§ 11-13 

 



  

 
 § 9 

Fullstor idrottshall i Hjorthagen. Utredningsbeslut 
Dnr 4.2.1-269/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda för fullstor 

 idrottshall i Hjorthagen för 3 mnkr. 

 

2 Fastighetsnämnden anmäler ärendet till stadsbyggnadsnämnden, 

 exploateringsnämnden, idrottsnämnden och Östermalms stadsdelsnämnd. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 17 juni 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Vi välkomnar starkt förslaget om att bygga en idrottshall i samband med 

 byggandet av området Norra Djurgårdsstaden. För att komma tillrätta med den 

 akuta hallbrist som råder i Stockholm är det en grundförutsättning att vi inte 

 fortsätter förvärra situationen genom att bygga nya bostadsområden utan 

 idrottsytor.  

 

 När staden växer och fler bostäder byggs måste också fler idrottsytor till. 

 Framöver måste det därför bli norm att när ett nytt bostadsområde planeras så 

 planeras idrottsytor in, lika självklart som parkeringsytor. Idrottsytorna måste 

 också bekostas i exploateringen utanför idrottsnämndens ordinarie 

 investeringsbudget. Tas kostnaden ur ordinarie investeringsbudget blir 

 konsekvensen att många av de planerade investeringarna på idrottsytor måste 

 flyttas framåt i tiden eller helt prioriteras bort, det är inte hållbart. Att 

 investeringen ska falla utanför idrottsnämndens ordinarie investeringsbudget 

 måste gälla även i detta fall. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 



  

Rätt utdraget intygar: 
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